
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 869
Vil ministeren oplyse, om der er nedsat et udvalg der undersøger muligheder-
ne for at begrænse adgangen til at anke byretsdomme til Landsretten? Hvad
kan ministeren i så fald oplyse om udvalgets kommissorium og sammensæt-
ning samt baggrunden for dets nedsættelse og de foreløbige overvejelser i
udvalget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2012-13
REU Alm.del  Spørgsmål 869
Offentligt


